

## Styrelsemöte 20230816

Närvarande: Lennart H, Ingrid D, Ingrid W, Ulla J, Björn H, Peter R, Tezzan B, Per W

### 1. Mötets öppnande

Mötet öppnas

### 2. Val av protokollförare

Björn H

### 3. Val av justerare

Peter R

### 4. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställs

### 5. Föregående protokoll

Uppföljningar på ärenden

### 6. Ekonomi

#### a) Kassören informerar

#### b) Månadsbokslut 30 september

#### c) Skapa en ekonomi-mail?

Vi skall försöka att använda styrelse-mailen som kontaktuppgift till fakturor framöver, och försöka att styra över pappersfakturor till e-fakturor

#### d) Konto 1920 och 1940

Kassören skall fundera på om att separera Swish-betalningar från företagskontot är en bra ide att göra framöver

e) Rally KM måste låta sina inbetalningar gå via klubbens konto, plus deltagarlista så intäkter och kostnader kan redovisas korrekt. Arrangörerna skall informeras om detta.

### 7. Inkommande post

Inget att föredra på denna punkt

### 8. Styrelsens ärenden för dagen

#### a) Utbildning specialsöksinstruktörer

*Beslut: Styrelsen fastställer att tillstyrka Specialsöksinstruktörskursen enligt senast givna förslag*

#### b) Planering för årsmötet

PH

Det är dags att påbörja arbetet att samla in verksamhetsberättelser och budgetförslag från våra kommittéer. Lennart påbörjar arbetet.

**c) HUG inköp böcker till instruktörer**

Peter R gör en sammanställning över behovet av inköp av ny litteratur till instruktörerna, för styrelsen att fatta beslut om vid senare tillfälle.

Peter R skall efterfråga SBK-lärare till uppdateringshelg för klubbens instruktörer, för styrelsen att fatta beslut om vid senare tillfälle

**d) HUG övrig info kommande kurser, instruktörsträffar tillsammans med andra klubbar**

Valpkurs planerad i höst, datum ännu inte spikat.

Valpkurs även planerad till våren, även allmänlydnad, rally och agility

Instruktörmöte för närliggande klubbar också planerat

Förslag att återstarta MH, Ingrid W får i uppgift att börja titta på vad som krävs

**e) Budget köket**

Reviderat från övriga frågor i föregående protokoll

**Beslut:** Styrelsen beslutar att ett riktvärde på budget för måltider till tävlingsarrangemang skall vara 115kr per person (baserat på siffror från konsumentverket) Inköp skall alltid ske i samråd med kökskommittén.

**9. Genomgång av åtgärdslistan**

Åtgärdslistan skall uppdateras, ligger nu publicerad på hemsidan.

**10. Övriga frågor**

**a) Info sponsring**

Ansökan har gjorts om sponsring av Sparbanken Skåne, svar ej inkommit än

**b) Info förtjänstecken**

**c) Snack utanför styrelsen**

Diskussionspunkt

**d) Behov av klargörande av vem som får gratis kaffe**

Ordförande föredrar förslag till policy, för beslut nästa styrelsemöte.

**e) Påminnelse om åtgärdslistan till hemsidan**

Åtgärdslistan ligger nu ute på hemsidan

**f) Reklamskytarna**

Separata avtal skall skrivas med alla sponsorer så att det är klart hur lång tid skytarna skall sitta uppe

**g) Planbelysningen**

Förslag att sätta timer och kontroll till planbelysningen på utsidan av huset (läggs till ätgärdslistan)

**h) Föreläsningen med Lars Gyllensteent**

Ordförande förtydligar

**i) Frivården**

Nytt avtal med frivården med en klinet om 39 timmar kommer att arbeta på klubben

**11. Nästa möte**

Nästa möte 20e November

**12. Mötets avslutande**

Justeras:



Ordf

---